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Van het bestuur 

 

Dit is de tweede keer dat het Leeghwatertje dit  jaar verschijnt. Er zijn een aantal leden die 
me over het vorige nummer hebben aangesproken, gelukkig in positieve zin. Iemand heeft 
me gezegd :”We zitten op zo’n prachtig complex ,om blij van te worden,helaas zijn er een 
paar mensen die alleen maar negatieve dingen zien, wat jammer is dat nou!” Zo is dat, de 
meeste leden zien gelukkig de positieve dingen wel. 

Laatst zijn er een paar ambtenaren van de gemeente Purmerend op het complex wezen 
rondkijken vertelde Gianni me. Hij heeft ze te woord gestaan en hun vragen beantwoord en 
heeft me daar verslag van uitgebracht. De ambtenaren prezen de vereniging, vonden dat het 
geheel er prachtig bijligt en dat zonder dat het de gemeente een cent kost…Buitenstaanders 
hebben vaak een goed oog voor dingen die je misschien zelf niet zo opvallen. In ieder geval 
is dit een goed begin van wat ik hoop een goede relatie gaat worden. U zult er nog meer van 
horen. 

Het is onze eigen verantwoording dat de boel ook netjes blijft en u werkt daar aan mee door 
het pad bij uw tuin netjes te houden, de bomen op de goede hoogte te houden en uw eigen 
afval af te voeren. Overigens wil het bestuur graag weten wie er een trekhaak op zijn auto 
heeft en bereid is af en toe afval te helpen afvoeren. Het is fijn als je iemand kunt bellen als 
de nood aan de man komt. 

Het onderhoud wordt verder op poten gezet, we hebben een lijstje van wat er aangepakt 
moet worden. Als u verhinderd bent, stuurt u dan even een berichtje? 

De activiteitencommissie heeft een excursie gepland en zal u nog op de hoogte brengen 
wanneer deze plaatsvindt. Zij organiseren de excursie en de penningmeester heeft al een 
bedrag toegezegd voor de bestrijding van de kosten. 

 Zorgt u er ook voor dat u het hek sluit als u als laatste de tuin verlaat? Het hek staat de 
laatste tijd ’s avonds wel eens open. 

Henk Houtman is onze fruitbomenman en met hem heb ik in mei een rondgang over de tuin 
gemaakt. We hebben geconstateerd dat in een zestal gevallen de bomen niet op hoogte 
gesnoeid waren. Henk stelde overigens dat het beter is om de bomen niet verder dan tot 
twee meter vijfentwintig terug te snoeien. Vertrouwend op zijn vakmanschap heeft het 
bestuur dit voorstel besproken en aangenomen. Binnenkort zullen we kijken wie er nog 
steeds niet gesnoeid heeft. 

Dick van Twisk is bezig met het inmeten van de aardappelen. Binnenkort brengt hij daar 
verslag van uit. 

Ondertussen  is er subsidie aangevraagd voor het aanbrengen van de afscheiding aan de 
buitenkant van de tuinen. Het zou mooi zijn als we deze klus dit jaar nog klaren. Daarvoor 
zijn vele handen nodig. Ook hopen we nieuwe schelpen op de paden aan te brengen en 
zullen de trappetjes naar de sloot gerepareerd worden en van een nieuwe leuning worden 
voorzien. 
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Er zijn leden die buiten de rooilijn van hun tuin zitten, als dat het geval is kan er geen 
afscheiding worden aangebracht. Voor we de afscheiding aanbrengen zullen we de tuin nog 
even nameten. In de meeste gevallen zal dit niet tot problemen leiden. Kijkt u goed of u 
binnen de grenzen zit, dat voorkomt verrassingen. 

Door een communicatiefout heeft Jacco achter het net gevist. Jacco wilde de tuin die naast 
zijn tuin ligt onderhouden. Hij stuurde mij een bericht. Ik stelde dat dat niet kon en hij was erg 
gepikeerd toen bleek dat een ander lid later een deel van die tuin wel in gebruik kreeg. Dit 
alles door gebrekkige communicatie binnen het bestuur! Mijn welgemeende excuses Jacco, 
we gaan er alles aan doen om in het vervolg dit soort misverstanden te voorkomen. De 
uitgifte van tuinen is een zaak van het hele bestuur en in dit geval is er blijkbaar onvoldoende 
overleg geweest. Overigens is het beter om bij vragen een bericht naar het secretariaat te 
sturen, dan weet je zeker dat het in de vergadering behandeld wordt. Het bestuur vergadert 
elke zes weken. 

Gelukkig gaan er een heleboel dingen wel goed en dat is mede te danken aan de vrijwilligers 
die zich ervoor inzetten dat de boel onderhouden wordt. Zo zijn Gianni en Tijmen bezig met 
onderhoud van de hut en ik moet zeggen dat het er keurig uitziet, hartstikke goed! 

Namens het bestuur, de voorzitter, 

Nico v.d.Brom 

Reageren? Schrijf naar brom1@live.nl 
 
 

Van de redactie 
Dit is al weer het tweede nummer dat we maken.  Het bestuur zorgt voor de noodzakelijke 
communicatie en wij hopen er wat nuttige informatie aan toe te voegen.  Wie ook eens een 
stukje wil leveren wordt daartoe van harte uitgenodigd! 

 
Louise van Delden  l.delden@chello.nl) 
Saskia Grimmelt  Saskiagrimmelt60@hotmail.com 
 
Wat is er aan de hand met de aardbeien? 

Deze week kwam ik aanlopen en werd  door mijn buurman toegeroepen: “Je moet aardbeien 
plukken “ . En inderdaad, mijn veldje zag rood van de aardbeien.  Hij had er een paar 
geproefd en vond ze heerlijk. Toen liet hij mijn zijn eigen oogst zien, een mager handjevol 
niet zo heel mooie aardbeien. Ik ging  na twee uur plukken naar huis met vijf kilo aardbeien. 

Ook anderen hebben een slechte aardbeienoogst. Waarom gaat het bij mij dan zo goed? 

Ik heb er een studie van gedaan op het internet. De schade wordt veroorzaakt door de 
aaardbeibloesemkever. Die boort een gaatje in het bloemetje en legt daar een larfje in dat 
het vruchtbeginsel leeg eet. Het bloemetje verdroogt dan. Waarschijnlijk is er ooit een 
besmette aardbei geplant en nu plant  de kever  zich makkelijk voort.  In strenge winters 
gaan veel kevers dood, maar dat is nu niet het geval. Ze overwinteren in bomen en struiken. 
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Wat kunnen we er aan doen?  Niet heel veel. Spuiten kan, maar het vereist wel een speciaal 
gif en dat vernietigt ook de bijen, en die zijn juist nodig om de aardbeien te bevruchten.  Uit 
de informatie blijkt dat enkele rassen er bijzonder gevoelig voor zijn, namelijk Elsanta, Selva 
en Sonata. Mijn aardbeien zijn waarschijnlijk van een ander ras, ze zijn klein en aromatisch. 

Je kunt dus uitkijken naar rassen die minder last van de plaag hebben.  Vroege rassen zijn 
beter omdat de kevers pas actief worden als het warm wordt. Ook wordt aangeraden de 
aardbeien dicht op elkaar te planten. De kevers komen van de buitenkant aangewandeld.  
Dus de buitenste rijen zijn het eerst de klos. 

In augustus zal ik stekjes van mijn aardbeien neerleggen bij de hut voor de liefhebber. 

Louise 

 

Rubriek: Wat is uw beste tuintip? 

Ik vind het leuk om de leden van de tuin eens te interviewen en hen dan de vraag te stellen:| 
wat is uw beste tuintip? 

Ik heb een aantal gegadigden gevonden en ik vind het leuk om te doen. Mocht u graag  
geïnterviewd  worden schroom dan niet maar bel me op tel: 0299-435443 dan maken we een 
afspraak. Ik wens u veel leesplezier! 

Saskia  

 

Vandaag ben ik bij: 

Jan en Agaath Schilt  Tuin:37 

Jan is aan het werk in de tuin bij zijn huis , er staat een grote houten molen die hij zelf heeft 
gebouwd, hij heeft een schuur vol goed gereedschap. Agaath komt aangelopen met Bruun, 
een spaniël. Het is mooi weer, we kunnen buiten zitten. 

Sinds wanneer zijn jullie lid van de tuin? 

Eind november 2010 , vertelt Agaath me, terwijl Jan werkt aan de molen en dan naast ons 
komt zitten. Eerst hadden we een halve tuin en in 2012 een hele tuin. Vroeger gingen we 
altijd s’ zomers naar Frankrijk,  maar op een gegeven ogenblik hebben we besloten thuis te 
blijven en toen hebben we  een tuin genomen,fijn om iets te doen te hebben. ruim 70  jaar 
geleden had de vader van Jan een moestuin,  hij nam Jan dan mee. Er waren niet zoveel 
verschillende soorten groenten op de tuin. In de oorlog waren aardappelen belangrijk. Na 
ons trouwen hadden we een moestuin op de Nekkerweg n.o 3.  Dobberer,  een groenteman 
die langs de huizen reed , gaven we bonen,  hij verkocht die dan voor ons. 

Jullie hebben een goed gevulde kas? 

Ja, Jan is een hele handige man , om de fundering heen legden we tegels  en we maakten 
een terrasje. Zo kunnen we binnen even koffie drinken. We hebben meloenen , tomaten , 
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komkommers,paprika`s  een perzikboompje daar komen wel 25 perziken van af. En we 
hebben een nectarine boompje. 

Welke groenten hebben jullie nog meer? 

We hebben tuinbonen, sperziebonen, bruine bonen, peultjes, rode kool spruiten, spinazie 
sla, koolrabi, aardbeien,  rabarber en een kersenboompje en courgette`s. We geven veel 
weg aan de kinderen en ook aan de buren. 

Gebruiken jullie kompost? 

Meestal compost van het H.V.C, dat is compost van een huisvuil bedrijf je kunt het gratis 
afhalen maar je moet wel zelf scheppen, dat bedrijf ligt aan de N247. 

Volgens mij zijn jullie hele goede tuinders en heel bescheiden klopt dat? 

We praten niet zoveel, Henk Veenman heeft ons altijd goed geholpen , dat is fijn als je zo`n 
buurman hebt. 

Hebben jullie nog een TUINTIP? 

Jawel maar de meeste tuinders kennen die wel. Om de twee jaar kopen we nieuwe 
aardbeienplantjes, Jan gaat dan naar Lisserbroek. Half augustus planten we  de nieuwe 
plantjes naar een ander stuk grond . Je kan geen aardappels op het stuk grond zetten waar 
je eerst je aardbeien had staan .Je geeft de plantjes wat water. Als er bloemetjes aan de 
aardbeienplantjes komen in het najaar moet je ze er af halen. 

Fijn om te horen ik vind het een hele goede tip. Bedankt hoor dat ik jullie mocht interviewen. 

 

Onbekende groente: De artisjok 

Deze keer aandacht voor de artisjok. Nog maar een paar mensen hebben deze prachtige 
plant staan. In strenge winters vriezen ze dood, maar nu zijn ze gigantisch. Artisjokken zijn 
vreselijk lekker en bijna niet te koop en dan zijn ze erg duur. Je kunt de planten kopen in een 
tuincentrum, maar ook zaaien. Dan is er het eerste jaar nog geen oogst.  De artisjok heeft 
veel warmte nodig en maakt in warme zomers een massa grote bloemknoppen, die je moet 
plukken voor ze opengaan.  Dan twintig minuten koken en van buitenaf de blaadjes eraf 
trekken. De blaadjes kun je dippen in een sausje en leegkluiven. Als je bij het lekkerste, 
namelijk het hart, komt moet je de meeldraden er uit halen van dan kun je van het hartje 
genieten.  Proberen maar. 
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Simpel lekker zomermenu met veel groente uit eigen tuin: 

Voor (bij) de barbecue 

Slasoep 

Kropjes sla heel even aankoken tot ze zacht, maar nog groen zijn. Op smaak brengen met 
bouillonblokes en dan pureren. Aanvullen met kookroom.  Kan koud gegeten worden, 
eventueel ook als drinksoep. 

Gegrilde courgette 

Courgette in dikke plakken snijden  en marineren in olie met zout, peper en knoflook. Ze 
hoeven maar heel even op de niet te hete barbecue, zodat ze nog een beetje knapperig zijn. 

Toetje van de barbecue: aardbei-rabarberbakjes 

Maak een sausje van een paar eetlepels basterdsuiker met wat likeur of wijn. Snijd 
rabarberstukjes heel fijn en meng ze met halve aardbeien en het suikermengsel. 

Snijd van aluminiumfolie stukken van 50 cm en maak er holle pakjes van , vul ze met het 
mengsel en leg ze 5 min op de rand van de barbecue. Lekker met ijs, slagroom of vanillevla. 

 

 


